
Referat frå fau møte 01.10.2019 

Møtte: Heidi, Einar, Øystein, Hanne, Camilla og Wenche. 

Møtte ikkje: Linda, Hilde, Trond Magne, Therese, Jan Gunnar, Marius og Kjartan. 

 

Inga saksliste for dette møtet. Det var to saker som blei diskutert. 

1. Osterhallen. 

Rådmannen vil trekke tilbake hallen. Øystein informerte om siste nytt. Det er mykje som skjer og 

ting kan skje fort. Øystein legger ut i facebook gruppa dersom han trenger hjelp frå fau og/eller 

klassekontakter.  

 

2. Temakveld.  

Einar har ordna med foredragshaldar. Norsk narkotikapolitiforening kjem den 23.10 og held 

foredrag for foreldre/føresette ved Ostereidet ungdomsskule. Me lagar til kino for elevane i 

gymbygget. 

Me sender ut ein mail no før høstferien for å gjera foreldre/føresette oppmerksom på 

datoen. Etter høstferien sender me ut ein invitasjon som ranselpost. Det vil og bli sendt ut 

sms som ei påminning når det nærmar seg. Me snakker og med idrettslaget og Entry om at 

denne dagen, er det vårt arrangement som blir prioritert. 

 

Sjå eige skriv om plan for temakvelden.  

 

 

Referent: Camilla Bjerke 

 


